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Protokoll – Årsmöte med Munskänkarnas Simrishamnssektion 2023-02-24 

 

Plats: Seglarpaviljongen Simrishamn 

Närvarande: 45 medlemmar. Se bilaga 1 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Ylva Stockelberg Deilert hälsade de närvarande välkomna samt förklarade mötet 

öppnat. 

2. Fråga om mötets behöriga utlysande 

Enligt stadgarna skall kallelse tillställas medlemmarna senast tre veckor före mötet. Utskick 

gick till alla medlemmar med e-post den 2 februari. Uppgift om mötesdag lades ut på webben 

den 20 november. Mötet förklarades som behörigen utlyst. 

3. Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

Ylva Stockelberg Deilert valdes till ordförande för årsmötet och Marianne Persson till 

sekreterare. 

4. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera mötets protokoll. 

Ulla Linder och Ewa Ljunge valdes att jämte ordförande justera mötets protokoll. 

5. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen (bil. 2) godkändes med ändring: 

• Pkt 7 Föredragning av revisorernas berättelse ändras till pkt 8. 

• Pkt 8 Fastställande av resultat- och balansräkning ändras till pkt 7. 

6. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse. 

Verksamhetsberättelsen för 2022 (bil. 3) föredrogs av Ylva Stockelberg Deilert och lades 

därefter till handlingarna. 

7. Fastställande av resultat- och balansräkningar för föregående kalenderår.  

Ola Truedson föredrog resultat- och balansräkning för år 2022 (bil. 4). 

• Den stora skillnaden i intäkter och kostnader mellan åren 2021 och 2022 beror på att, 

på grund av pandemin, genomfördes bara tre provningar år 2021. 

• Efter föregående bokslut påtalade revisorerna att sektionens likvida medel var för 

höga. Att år 2022 uppvisar en förlust är i linje med detta. 

• Lagom nivå på likvida medel är kostnaden för en provning, vilket motsvarar cirka 

30 000 SEK. 

 

Resultat- och balansräkningar för 2022 fastställdes. 



8. Föredragning av revisorernas berättelse. 

Carin Åström föredrog revisorernas berättelse för räkenskapsåret 2022. Rapporten lades 

därefter till handlingarna. (bil. 5) 

9. Beslut angående ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar. 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattar. 

10. Fastställande av verksamhetsplan och budget för innevarande kalenderår. 

Verksamhetsplan överläts av mötet till styrelsen att fastställa. Budget görs inför varje aktivitet 

under året.  

11. Beslut om avgiftsnedsättning för vissa förtroendevalda. 

Årsmötet beslöt att styrelseledamöter skall få gratis provningsviner vid ordinarie provningar. 

I övrigt svarar förtroendevalda själva för sina kostnader. 

12. Fastställande av antal ledamöter i styrelsen. 

Årsmötet fastställde antalet ledamöter i styrelsen till sju. 

13.  Val av sektionschef, tillika styrelsens ordförande. 

• Eva Bergvall, nyval.  Vald till årsmötet 2024. 

14. Val av övriga ledamöter i styrelsen, varav en skall vara kassör. 

Övriga ledamöter valdes enligt valberedningens förslag: 

Omval: 

• Marianne Persson  Vald till årsmötet 2025 

• Anita Stenberg   Vald till årsmötet 2025 

Nyval: 

• Åke Appelgren, fyllnadsval Vald till årsmötet 2024 

• Dan Collin   Vald till årsmötet 2025 

• Christina Johansson  Vald till årsmötet 2025 

Kvarstår: 

• Ola Truedsson, kassör  Vald till årsmötet 2024 

15. Val av revisorer och suppleant till revisorerna. 

Till revisorer valdes: 

• Jonny Ahlgren, omval  Vald till årsmötet 2024 

• Carin Åström, omval  Vald till årsmötet 2024 

 

Till revisorssuppleant valdes: 

• Ewa Ljunge, nyval  Vald till årsmötet 2024 

16. Val av ledamöter i valberedningen. 

Till valberedningen omvaldes till årsmötet 2024 Bertil Gyllensten och Gun-Britt Berntson 

samt nyvaldes Åke Blomberg. Sammankallande är Bertil Gyllensten. 

 



17. Val av delegat jämte suppleant till regionmöte. 

Dessa val delegerades till styrelsen. 

18. Behandling av motioner. 

Inga motioner hade inkommit till årsmötet. 

19. Behandling av förslag från styrelsen. 

Inga förslag fanns att behandla. 

20. Information. 

Ingen särskild information fanns att delge. 

21. Övriga frågor. 

Inga övriga frågor förelåg. 

22. Mötets avslutande. 

De avgångna ledamöterna avtackades med väl valda ord och viner av Eva Bergvall.  

 

Ylva Stockelberg Deilert tackade för sin tid som ordförande, vilket hon tyckte varit ett roligt 

och inspirerande uppdrag. Med tack till mötet för visat intresse förklarade hon sedan 

detsamma som avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Marianne Persson 

 

 

 

 

Justeras 

 

 

Ylva Stockelberg Deilert  

 

 

 

Ulla Linder     Ewa Ljunge 


